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Vážení a milí občané,
začínají nám jarní dny, které jsme úspěšně 
přivítali druhým ročníkem „Chlumeckých 
Velikonoc“. 
Jak jsem již zmiňovala v  prosincovém čísle, 
letos je v běhu velké množství projektů a ráda 
bych Vás informovala o jejich pokračování. 
Jistě víte, že každá větší stavba či rekonstrukce 
vyžaduje značné množství práce a také času 
pro přípravu dokumentace, nezbytných 
povolení a dalších procesů, a protože jsme 
v  tomto směru skutečně nezaháleli, jsem 
velmi ráda, že naše úsilí začne mít konečně 
první hmatatelné výstupy. Například v podobě 
rekonstrukce sportovního areálu nebo 
výstavby kanalizace v Žandově a rekonstrukce 
zdravotního střediska.
Také mě těší, že investice města probíhají 
v tomto tempu, což je dle mého názoru  
i v  souladu s  nedávným vyjádřením 
Ministerstva financí ČR, které dlouhodobě 
obcím a městům vyčítá, že „sedí na penězích“ 
obzvláště v době inflace a finanční prostředky 
na účtech měst tak ztrácí na hodnotě. Navíc 
se díky této naší práci a investicím daří 
získávat značné množství peněz do městského 
rozpočtu ve formě dotací, kdy jen v  tomto 
roce máme v  procesu získání dotaci ve výši 
téměř 33 milionů Kč na kanalizaci Žandov  
a s  tím související mimořádný finanční 
příspěvek od SVS a.s. Chtěla bych zdůraznit, 
že jen tato námi získaná dotace do rozpočtu 
Chlumce na kanalizaci Žandov převyšuje 
veškeré finanční prostředky získané na 
dotacích v  posledních dvou předcházejících 
volebních období. Byť je vyřizování žádostí 
o dotace na projekty značně pracnější než 
jednoduché nákupy „za hotové“, snažíme se 
jít touto cestou, abychom investované peníze 
využili co možná nejlépe. Bez dotací si takto 
velké a finančně náročné projekty nedovedu 
dost dobře představit. 

V souvislosti s rekonstrukcí sportovního areálu 
jsme se museli vypořádat s velmi nepříjemnou 
záležitostí, a to dlouhodobě zanedbaným 
havarijním stavem mostku u silnice I/13 
naproti bývalému hotelu Bonaparte, který 
je nyní jedinou příjezdovou cestou nejen 
ke sportovnímu areálu, ale také pro hasiče 
k rybníku v případě nutnosti načerpání vody. 
K  našemu zklamání jsme zjistili, že tento 
havarijní stav mostku byl statikem avizován již 
na konci roku 2014. V březnu na schůzi rady 
města jsme proto vybrali z několika nabídek 
zhotovitele, který provede vyztužení mostku 
tak, aby byl umožněn bezproblémový průjezd 
i těžším vozidlům.
K dalším z častých dotazů našich spoluobčanů 
patří téma obchodu v Chlumci a to zejména, 
jaký obchod se má v  Chlumci stavět a proč 
zde již dávno nemá prodejnu Lidl, přestože 
měl pozemek zajištěn u autobusové točny. 
Již 6. 11. 2019 požádala společnost Lidl 
Česká republika město Chlumec o změnu 
územního plánu, s  tím, že již dříve měla 
v  Chlumci záměr na výstavbu prodejny na 
svých pozemcích u autobusové točny a měla 
i platné územní rozhodnutí. Město Chlumec 
však v  roce 2017 vydalo nový územní plán, 
který na těchto pozemcích Lidlu změnil 
prostorové uspořádání a stanovil vyšší index 
zeleně, který by prodejna musela zachovat. 
Lidl tak v  listopadu roku 2019 adresoval 
tehdejšímu vedení města Chlumec žádost na 
změnu územního plánu, aby zde prodejnu pro 
naše občany přeci jen mohl postavit, aniž by 
poškodil nedalekou dubovou alej. Reakce ze 
strany tehdejšího vedení města na toto, dle 
mého názoru, důležité téma se omezila na 
strohé odkázání na mailovou adresu architekta.  
Dovozuji tedy, že prodejna v  Chlumci 
tehdy nebyla pro vedení města prioritou. 
Lidl se pak rozhodl postavit prodejnu jinde  
a o expanzi v Chlumci již neměl zájem, což nám 

na počátku roku 2023 zástupce společnosti 
potvrdil. Protože poptávku občanů po 
marketu v Chlumci vnímáme, proaktivně jsme 
oslovili několik dalších zástupců obchodů 
a zjišťovali možnosti. Z  námi oslovených 
zástupců řetězců projevili zájem zástupci Billy, 
což v navazujícím jednání vedlo k záměru Lidlu 
nabídnout svůj pozemek k prodeji. Věříme, že 
Billa od Lidlu pozemek koupí a naši občané se 
následně nového obchodu dočkají.
Vašich námětů na zlepšení života v  Chlumci 
nám chodí celá řada a postupně se na ně 
pokusíme reagovat a pokud to bude možné, 
tak je i zrealizovat. Jsme velmi rádi, že se  
o dění v  Chlumci zajímáte. Na dalších 
stránkách Zpravodaje naleznete bližší 
informace o nejaktuálnějších tématech, která 
jsou nyní v řešení. 
V  následujících měsících se můžete opět 
těšit na spoustu zajímavých kulturních akcí, 
ať už půjde o divadelní představení Světáci,  
stand-up show Na stojáka, rekonstrukce bitvy 
„Na běhání“ nebo oslavu Mezinárodního dne 
dětí apod. 

Závěrem mi dovolte popřát Vám všem hezké 
Velikonoce a příjemné jarní období.

18. 4.          19:00

7. 5.            19:00 

12. 5.          14:00

18. 5.          17:00 

25. 5.           11:00

1. 6.             9:00

22. 6.           

22. 6.          21:30

sál KD Chlumec

kinosál Chlumec

sál KD Chlumec

sál KD Chlumec

louka za Horkou

hřiště ZŠ, náměstí v Chlumci

prostor před Městským úřadem

náměstí v Chlumci

Pro bližší informace sledujte webové stránky www.mesto-chlumec.cz,  FB a vývěsky po městě. 

Divadelní představení Světáci

Na Stojáka 

Nedělní čaje

Ples pro děti a mládež 

Bitva Na Běhání 

Dětský den 

Turnaj v boxu O pohár starostky města 

Venkovní divadelní představení Radúz a Mahulena 

s Valérií Zawadskou 

JUDr. Veronika Srnková
starostka města

ÚVODNÍ SLOVO
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Zveme občany na představení návrhu rozšíření parkování na IV. etapě. Přijďte nám říci své připomínky 
a pojďme společně najít kompromis zeleň vs. parkovací místa.

!

ZÁPIS DO MATEŘSKÉ 
ŠKOLY POD HORKOU
MUCHOVA 223, CHLUMEC, ŠKOLNÍ ROK 2024/2025

Kdy: 2. 5. 2024
Kde: ředitelna školy
Čas: od 8.00 -11.30, 12.00 – 14.00 hodin

S sebou žádost o přijetí, potvrzení o řádném očkování, rodný list dítěte, 
OP zákonného zástupce.

Žádost o přijetí a potvrzení o řádném očkování si můžete stáhnout na našich 
internetových stránkách nebo osobně vyzvednout v MŠ od 18. 4. – 26. 4. 2024.
Den otevřených dveří – 29. 4. 2024

NOVÁ PARKOVACÍ MÍSTA NA SÍDLIŠTI STRADOVSKÁ
VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ 

9. 4. 2024 od 17:00 v sále KD Chlumec

NESLUČITELNOST FUNKCÍ ZASTUPITELŮ 
Zastupitelstvo Města Chlumec na svém 
9. zasedání dne 28.02.2024 usnesením  
č. 3/9Z/2024 konstatovalo neslučitelnost 
funkcí dvou zastupitelů města Chlumec Ing. 
Zbyňka Špičky a Ing. Romana Zettlitzera,  
a to podle ust. § 5 odst. 2 zákona č. 491/2001 
Sb., o volbách do zastupitelstev obcí, ve znění 
pozdějších předpisů; a vyslovilo zánik jejich 
mandátu dle ust. § 55 odst. 3 písm. c) zákona 
č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 
obcí, ve znění pozdějších předpisů. 
Zastupitelstvo zároveň poučilo příslušné 
zastupitele, že se může člen zastupitelstva dle 
§ 59 odst. 3 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách 
do zastupitelstev obcí proti usnesení, kterým 
zastupitelstvo obce vyslovilo, že mandát člena 
zastupitelstva obce zaniká, do 2 pracovních 
dnů od doručení domáhat ochrany u soudu 
podle zvláštního právního předpisu, a to 
podáním návrhu na zrušení takového usnesení 
nebo rozhodnutí.
Jak vyplývá z  důvodové zprávy k  projednání 
tohoto bodu na jednání zastupitelstva, 
která byla písemně předložena a současně 
v plném rozsahu ústně přednesena, byl tento 
bod programu (projednání neslučitelnosti) 
předložen na  základě podnětů občanů a za 
účelem získání právní jistoty zastupitelstva 
o tom, že ti zastupitelé, u nichž na  základě 
podnětů občanů existuje obava z  možné 
existence neslučitelnosti funkcí, nebudou 
funkci zastupitelů vykonávat v případě, že by 

neslučitelnost funkcí byla skutečně dána. 
Zastupitelstvo tak řádným procesem zařadilo 
daný bod na program jednání a  usnesení 
řádným hlasováním přijalo právě za  účelem 
případného přezkoumání této  otázky 
soudem, o čemž svědčí i skutečnost, že přímo 
do výrokové části rozhodnutí bylo přidáno 
poučení o možnosti soudního přezkumu. Pro 
zařazení tohoto bodu do programu hlasovalo 
všech 15 zastupitelů města. 
Oba dotčení zastupitelé podali ke Krajskému 
soudu v  Ústí nad Labem návrh na zrušení 
usnesení zastupitelstva Města Chlumec. 
V době, kdy jde do tisku jarní číslo Zpravodaje, 
soud rozhodl nejprve o jednom ze zastupitelů 
Ing. Romanu Zettlitzerovi, kdy se v  plném 
rozsahu ztotožnil se závěrem zastupitelstva, 
zejména tedy s tím, že výše zmíněný zastupitel 
vykonává v  přenesené působnosti státní 
správu vztahující se k  územní působnosti 
Města Chlumec, nikoliv samosprávu, jak sám 
opakovaně tvrdil na jednání zastupitelstva.  
Ing. Roman Zettlitzer tak pozbyl mandát ke 
dni právní moci soudního rozhodnutí, tj. ke 
dni 19. 3. 2024. 
Je třeba zdůraznit, že bylo zákonnou 
povinností zastupitelstva Města Chlumec 
daný bod projednat bezodkladně poté, 
co se o dané problematice neslučitelnosti 
funkcí dozví. Je s velkým podivem, že výklad 
institutu neslučitelnosti funkcí byl zjevně 
velkým překvapením pro dva bývalé uvolněné 

veřejné funkcionáře, kteří několik let působili 
ve vedení města. Bylo v  první řadě jejich 
povinností informovat zastupitelstvo o možné 
neslučitelnosti jejich funkcí a v  co nejkratším 
možném termínu (nejpozději do 3 měsíců 
od ustavujícího zastupitelstva) uvést vše do 
pořádku. Jinými slovy měli oba zastupitelé 
řešit svoji situaci sami z  vlastní iniciativy 
na prvním zasedání zastupitelstva. Jejich 
předchozí působení v  minulých volebních 
obdobích bylo rozdílnou situací, vzhledem 
k tomu, že oba vykonávali funkci jako uvolnění 
funkcionáři (tzn. byli uvolněni ze svých 
zaměstnání). Naopak není vina zastupitelstva, 
že nezná pracovní zařazení a pracovní náplně 
všech zastupitelů. To je odpovědnost každého 
občana, který se rozhodne kandidovat do 
komunálních voleb, aby si zjistil a ověřil, 
kdy může skutečně funkci zastupitele 
vykonávat. Povinností zastupitelstva naopak 
je, v  okamžiku zjištění neslučitelnosti funkcí 
bezodkladně rozhodnout. Pokud by se tak 
nestalo, mohla by ona neslučitelnost funkcí 
zastupitelů způsobovat nepříznivé důsledky 
v  samotné platnosti či zákonnosti hlasovaní 
celého zastupitelstva. O výsledku dalšího 
soudního rozhodnutí ohledně neslučitelnosti 
funkcí druhého zastupitele Ing. Zbyňka 
Špičky Vás budeme informovat v dalším čísle 
Zpravodaje a na webu města.

JUDr. Veronika Srnková, starostka
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11. PLES MĚSTA CHLUMEC 
V KARIBSKÉM RYTMU
Večer 24. února 2024 se naše město stalo 
epicentrem elegance, vášně a hudby, když se 
otevřely dveře pro 11. ročník Plesu města 
Chlumec. Tento prestižní společenský večer 
přilákal široké spektrum hostů, kteří se těšili 
na večer plný tance, hudby a společenského 
setkávání.

Jedním z vrcholů večera bylo vystoupení 
taneční skupiny LatinArte z Prahy, která svým 
temperamentním a živým tancem okouzlila 
všechny přítomné. Jejich precizní pohyby  
a vášnivé choreografie přenesly diváky do 
světa latinskoamerických tanců a přinesly do 
sálu nezaměnitelnou energii.

Další nezapomenutelný okamžik 
představovala bubenická show v podání 
skupiny Ritmo Factory. Jejich rytmické 
bubnování a energické vystoupení dodalo 
plesu dynamiku a přivedlo hosty k tanci  
a zároveň je nadchlo svou divokou energií.

Hudební doprovod večera opět zajistil 
taneční orchestr Big Band Bonit, který svými 
melodiemi a aranžemi propojil různé hudební 
žánry a přispěl k vytvoření skvělé atmosféry. 
Hosté se nechali unášet tóny mnoha tanečních 
rytmů, které rozproudily krev v jejich žilách  
a přiměly je tančit do noci.

Ples města Chlumec se tak opět potvrdil 
jako jedinečná událost, která spojuje tradici 
s moderním zážitkem a přináší do života 
místních obyvatel i návštěvníků radost, 
pohodu a nezapomenutelné vzpomínky.

Již nyní pilně pracujeme na přípravách 
dalšího plesu města Chlumec, abychom 
zprostředkovali nové zážitky a překvapení 
pro všechny příznivce společenských událostí.  

 
Nezmeškejte příležitost být součástí dalšího 
skvělého večera plného tance, hudby  
a radosti.

Těšíme se na vás opět za rok. 

Petra Tomešová
Komise kulturní a sportovní

SENIOŘI BILANCOVALI
Je tomu více jak pět let, kdy se parta přátel 
ve zralém věku z Chlumce a nejbližšího okolí 
rozhodla založit klub. Klub, který by jim 
umožňoval poznat nové přátele, dále se těšit 
ze života, zůstat fit a na dobré vlně. Již během 
prvního roku své existence klub přilákal 
několik nových členů a nyní je s  devadesáti 
členy zavedeným prostředím aktivit. 
Své výsledky zhodnotili na výročním lednovém 
setkání. Ve zprávě předsedy odeznělo, že rok 
2023 nebyl jednoduchý. Ne zcela utěšená 
ekonomická situace, řadou vnějších i vnitřních 
vlivů,  se promítla do nebývalé inflace, která 
se negativně dotkla  i nás seniorů. Přesto se 
Klub má čím pochlubit. Pro své členy připravil 
a zorganizoval 17 vlastních akcí. Pravidelnými 
účastníky jsme byli i na akcích pořádaných 
naším městem v KD, např. při oslavách MDŽ, 
Dne matek nebo na Předsilvestrovském 
odpoledni. Za připomenutí stojí návštěva 
kladrubského hřebčína i kláštera a pivovaru 
v  Oseku. Tak jako v  minulosti jsme poskytli 
svému tělu léčebné účinky termálních 
pramenů v  teplických lázních. Vydařil se  
i druhý ročník Olympiády, i když organizátoři 
museli s  novým správcem hřiště operativně 
řešit některé problémy. Pochvalu si zasloužily 
členky a další ženy docházející na cvičení 

s  rehabilitačními prvky do KD. Kulturním 
vyžitím pro nás bylo setkání s hercem Josefem 
Dvořákem a muzikály Noc na Karlštejně  
i Okno mé lásky. Nevynechali jsme ani  
35. ročník Chlumeckého guláše. Pokračovala 
spolupráce se Svazem postižených civilizačními 
chorobami v Chabařovicích.  Bavili jsme se při 
pálení čarodějnic ve Stradově a oslavě Dne 
seniorů při jejich premiéře. Potleskem jsme 
oceňovali vystoupení pěveckého sboru města 
Dohna při setkáních, která se stávají novou 
tradicí. Výčet by nebral konce, neboť akcí 
menšího rozsahu bylo ještě několik.
Zprávu o hospodaření přednesla účetní 
Miluška Trnovcová a kontrolní Karin Ederová.
Dne 16. února došlo k  dalšímu setkání 
funkcionářů našeho Klubu a seniorů z Dohny. 
Setkání se uskutečnilo u německých přátel. 
Mělo pracovní charakter. Byl vypracován Plán 
akcí s  určenými termíny s  cílem ještě více 
upevnit navazující vztahy. Lze konstatovat, že 
dosavadní setkání splnila svůj cíl a bude jen na 
nás, jak v nich budeme pokračovat.
Poslední únorovou neděli jsme usedli v hledišti 
pražského divadla Broadway a shlédli 
velkolepý a hvězdně obsazený muzikál Troja. 
Děj ze starověkého Řecka vypráví poutavou 
formou příběh, který ožívá v  dramatickém 

muzikálním provedení. Domů jsme odjížděli 
plni nový zážitků.
Poslední únorový den jsme navštívili lázně 
Altenberg, kde jsme po dobu dvou hodin 
načerpávali sílu pro nastávající jaro. Příjemné 
bylo plavání v bazénech a pobyt ve vířivkách.
6.března se ve vinárně KD Chlumec konala 
Klubová oslava MDŽ. Byla věnována našim 
členkám a byla příležitostí k  poděkování 
za odváděnou každodenní práci. Zahrál  
a zazpíval nám hudebník „Mikeš oldies“. 
Všichni jsme spokojeně odcházeli – díky 
příjemnému prožití odpoledne. 
Jak již samotný článek napovídá, zaměřuje 
se klubová činnost zejména na seniory. Pro 
ně jsou za finanční podpory našeho města 
pořádány každoročně společenské, kulturní  
a sportovní akce. Zázemí pro náš Klub 
doplňuje vinárna, kde si můžeme připravit 
občerstvení. Je místem setkávání nejméně 
jedenkrát v měsíci.
Na závěr bych vám popřál, aby se vám dařilo 
bojovat s  nemocemi, které ke stáří bohužel 
patří, a abyste díky času strávenému s rodinou 
a přáteli měli radost z každého dne.  

Za Radu klubu 
Milan Louda   



Nový rok, nový začátek pro soutěžní výkony 
našich mladých hasičů. 

27. 1. se konala první soutěž mladých hasičů,  
a to TFA v Mojžíři. Konkurence byla obrovská 
a výsledky mnohdy velice těsné. Naše hasičata 
domů přivezla úžasná umístění a ukázala 
skvělé výkony.

Další akcí, které se naši mladí hasiči zúčastnili, 
byl zimní sraz v Tisé. Naši mladí hasiči vytvořili 
jedno družstvo mladších a jedno družstvo 

starších dětí. Na trase dlouhé přibližně  
2 kilometry je čekaly stanoviště jako 
poznávání stop zvířat a poznávačka stromů, 
určování technických prostředků, zdravověda 
nebo třeba lanová lávka.

Po návratu z trati děti ještě společně  
s vedoucími a rodiči vařily v kotlíku nad 
ohněm buřtguláš, udržovaly oheň a postavily 
plastiku v lesíku.
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VÍTÁNÍ NOVÝCH OBČÁNKŮ 
NAŠEHO MĚSTA
Dne 22. ledna se v  obřadní místnosti 
městského úřadu uskutečnilo slavnostní vítání 
nově narozených občánků.

Srdce celé akce byl nejen samotný příchod 
nových občánků, ale také skvělý zpěv slečny 
Pavlíny Vocáskové, který dodal celému aktu 
neopakovatelný hudební rozměr. Její hlas 
nás provázel skladbami plných emocí, což 
vytvořilo dojemné a nezapomenutelné chvíle.

Nelze zapomínat ani na drobné pozornosti, 
které doprovázejí každý okamžik tohoto 
vítání. Malé gesto může mít velký význam  
a právě díky těmto pozornostem se vytvořil 
příjemný prostor pro setkávání a sdílení 
radostných okamžiků.

Velký dík za organizaci této události patří 
paní Soně Nožičkové, člence komise pro 
občanské záležitosti, a slečně Šárce Žáčkové, 
tajemnici komise. Jejich pracovitost, péče  
a nasazení jsou základem pro úspěch každého 
takového setkání. Díky nim bylo všechno 
pečlivě připraveno, a tak jsme se mohli plně 
soustředit na radostné momenty spojené 
s tímto slavnostním aktem.
Už teď se těšíme se na další akci, která je 
plánována na květen.

Celé odpoledne bylo skvělým příkladem 
toho, jak můžeme společně sdílet radostné 
okamžiky a vytvářet prostor pro budoucí 
vzpomínky. Děkujeme všem, kteří se na této 
události podíleli.

Za komisi pro občanské záležitosti
Mgr. Miroslava Preisslerová

MLADÍ HASIČI 
NEZAHÁLÍ

V kategorii dívky 5-6 let naše nejmenší 
Terka získala krásné 2. místo

V kategorii dívky 7-8 let naše již zkušená 
Barča získala výborné 1. místo

A v nejstarší kategorii chlapci 9-11 let 
dovezl Ondra úžasné 3. místo 



HUSITÉ SE PO ROCE ZNOVU CHYSTAJÍ 
NA CHLUMEC

Letos je tomu plných 598. let, co se nedaleko 
naší obce odehrála husitská bitva Na Běhání. 
Traduje se, že se boje měly udát právě na 
stejnojmenném vrchu nedaleko Hrbovic, 
které jsou už více jak pět století součástí 

Chlumce. Ostatně v  samotných Hrbovicích 
na válečné události upomínala nejen kaple 
sv. Kříže, o níž se traduje, že byla postavena 
nad hrobem padlých bojovníků, ale také stará 
husitská lípa a prvorepublikový památník, 
které vzaly za své během druhé světové války. 
Nový památník, který byl poté v padesátých 
letech vztyčen nedaleko původního místa, 
bychom pak dnes v  jeho obnovené podobě 
našli na Jánském vršku v Chabařovicích.
V  Chlumci už celé dekády navazujeme 
na bohatou historii naší obce, ke které 
neodmyslitelně patří především slavné bitvy 
z  let 1040, 1126, 1813, ale právě i samotná 
bitva Na Běhání z  června 1426. Tu stejně 
jako v  předchozích letech organizuje spolek 

SHŠ Honesta s finanční podporou městského 
úřadu. Letošní výročí, které se bude konat 25. 
května, pak podobně jako v předchozích letech 
právě připravujeme a už nyní vám můžeme 
přislíbit nejen samotnou bitvu, kterou bychom 
letos chtěli pojmout v  delším a programově 
bohatším programu, ale také četná šermířská 
vystoupení, projížďky na koních, střelbu 
z  repliky obléhacího trebuchetu a nově  
i druhou dětskou bitvu, ve které doufejme, že 
i ti nejmenší Chlumečané vítězně uhájí české 
hvozdy před hordami obrněných rytířů.
Kompletní program bude v průběhu dubna či 
května vystaven na webových stránkách úřadu 
a sociálních sítích, tak i vývěsních tabulích ve 
všech obecních částech a okolí.

Ve čtvrtek 29. 2. 2024 se v  místní knihovně 
nejen četlo a tvořilo, ale především slavilo! 
Vždyť čtení pro děti probíhá již rok - a to už 
je důvod k oslavě. Gratulantů přišla celá řada, 
přivítali jsme tváře známé i úplné nováčky. 
Četlo se z  knihy Dort pro Fiškuse, tvořil 
se narozeninový dort z  papíru a na závěr 
na všechny čekalo překvapení v  podobě 
opravdového dortu a dětských bublinek… 
Tímto děkuji našim dobrovolnicím,  

Mgr. Janě Kroufkové a Mgr. Romaně Musilové 
za čas a nadšení, které do příprav vkládají.  
A v  neposlední řadě také vedení města 
Chlumec, které nás v této činnosti podporuje. 
Jsme rádi, že na akce chodíte. A vy, co ještě 
váháte, můžete přijít na další čtení, které se 
uskuteční     25. 4. od 16:30 v  chlumecké 
knihovně. Budeme se na vás těšit. 

Jana Chvátalová
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VOJENŠTÍ VETERÁNI

ČTENÍ V KNIHOVNĚ 
OSLAVILO 1. NAROZENINY

O vánočních svátcích se uskutečnilo v Chlumci 
v sídle spolku setkání a dekorování naší první 
švadlenky paní Mgr. Petry Mikové, dříve 
Šalanské. Byla oceněna medailí k 30 letům 
od uskutečnění první bitevní ukázky. Ona to 
byla, která zhotovila prvních deset vojenských 
rakouských uniforem pro naši jednotku. Byla 
u zrodu tradice chlumeckých bitev.

18. 2. 2024 v 11:26 hodin si účastníci pietní 
akce připomněli důležitost bitvy roku 1126 
mezi Lotharem a Soběslavem v Chlumci. V 
úvodu promluvil předseda spolku hejtman 
Jaroslav Slavík. Historické souvislosti přednesl 
ředitel ústeckého muzea a chlumecký radní 
Mgr. Václav Houfek. 

Květiny byly položeny k historickému 
tuchomyšlskému kříži z roku 1696.

27. 4. si ve Střížovicích  zavzpomínáme na 
30 let od křtu našeho plukovního praporu. 
Pozván je otec Jan. Počítáme s  křtem místní 
studny. Účastníci si odnesou suvenýr. Budou 
se opékat buřty. K tomu zahraje country 
kapela Lazareth.

CHLUMEC - MÍSTO TŘÍ VELKÝCH 
VÍTĚZNÝCH BITEV

Jaroslav Slavík
Předseda spolku historie Chlumecka
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NÁDRŽ NOVÝ RYBNÍK

ZIMNÍ ZÁVOD
BOJ O NAKLÉŘOVSKÝ PRŮSMYK 2024

Kdo by neznal chlumecký Nový rybník? Je 
znám nejen místním rybářům, ale i široké 
veřejnosti. Mnoho lidí uchvátil prostředím 
a místem, kde se nachází. I Kapříci zde našli 
svá místa k chytání, na která se často a rádi 
vracejí. Jako rybáře je samozřejmě nejvíce ze 
všeho přitahují ryby. A voda má co nabídnout. 
Při rozloze 11,6 ha a hloubce od 1,5 do 20m 
je slušně zarybněna. Jsou dny, kdy se těžko 
najde volné místo. Především po nasazení 
nových ryb. Kapitální úlovky se zdolávají 
z  větší hloubky, ale není to vždy pravidlem. 
Voda je čistá, plná slávkových polí a k vodě se 
napít přichází nejen srnčí zvěř, ale i divočáci. 
S  dětmi nejraději chytáme na položenou 
a plavanou. Jsou zde především kapři, ale 
chytne se i lín, cejn, plotice i okoun. Jsou však 
dny, kdy se číhátko nebo splávek ani nehnou. 
Nejhezčí jsou zde časná rána a podvečery. 
Samozřejmě, že se najdou jednotlivci, kteří si 
popláčou a tvrdí, že tento rybník není tím, čím 
býval před více jak 40 lety. Všechno se časem 
mění, ale rybářova fantazie začíná pracovat už 
ve chvíli pomyšlení na zdolávání obrovských 
ryb. Jen je dostat na háček…

Co je nového u Kapříků? Koncem roku se 
soustředili na klidný průběh svátků, takže 

rybářské nádobíčko tiše odpočívalo. A je 
to tak asi dobře. Jenže tahle nečinnost asi 
nikomu dlouho nevydrží. Koncem února  
a začátkem března již připravují pruty, na 
cívky navíjejí nové vlasce a zvažují, jaký háček 
na udici navázat. S přibývajícími dny je to láká 
vyrazit k  vodě, a tak se to jeden den stane. 
Ještě než k tomu dojde, dochází na středeční 
kroužky. Ty probíhají v  klubovně naší ZŠ. 
Vedoucí je seznamují a upozorňují na nové 
změny nejen v  Rybářském řádu, zdokonalují 
v  navazování háčků, v  sestavování udic na 
plavanou a v chytání na feeder. Kapříci se učí 
sestavovat i montáže na lov ryb. Zdokonalují 
se ve znalostech ryb a vodních živočichů. 
Jsou vedeni k  ochraně životního prostředí, 
k  chování na březích stojatých i tekoucích 
vod. Přednášky jsou doplňovány literaturou 
a videem s  rybářskou tématikou. Od dubna 
se začnou připravovat na rybářské závody. 
Tento měsíc budou nováčci skládat rybářskou 
zkoušku a poté se stanou členy ČRS a budou 
mít svou vlastní povolenku. Pro první rok ji 
dostanou zdarma. Chlumečtí rybáři dobře 
vědí, proč se výchově nových malých rybářů 
za podpory města Chlumec, ČRS z.s. MO Ústí 
n/L. a rodičů věnují. Jsou vedeni k  lovu ryb 
metodou Chyť a pusť. Pokud noví uchazeči  

máte zájem o docházku do kroužku a stát se 
jejím členem, volejte na tel. č. 602228529, 
rádi vás mezi námi přivítáme. Na prahu nové 
sezony přejí Kapříci všem rybářům a rybářkám 
příjemné chytání a samé velké ryby.

 Vedoucí kroužku Milan Louda

V  letošním roce jsme se dočkali jubilejního 
dvacátého ročníku zimního závodu „Boj  
o Nakléřovský průsmyk“. Zimní závod, který 
otevírá motorkářskou sezónu v  Mentos 
Motorbikers Clubu, přilákal na start celkem 
dvanáct motocyklů, což v  porovnání 
s minulými ročníky byla poměrně slušná účast.

Zimní závod se od prvního ročníku nezměnil. 
Start v  obci Telnice od nádraží, výjezd v  co 
nejkratším čase na Nakléřovský průsmyk, 
vyzvednutí prezentu na stanoveném místě 
na vrcholu a rychlý sjezd zpět do Telnice. 

Toto všechno za dodržení pravidel silničního 
provozu. V  cíli si každý závodník může 
vystřílet ve speciálním terči vteřiny, které se 
odečítají z času jízdy. Tedy za předpokladu, že 
má dobrou mušku.

Termín byl letos stanoven na 3. února 2024, 
ve 13:00h v  Telnici. Loňské lednové datum 
bylo s ohledem na málo sněhu v  roce 2023 
posunuto záměrně až na únor, ale příroda si 
dělá, co chce, a tak jsme se ani letos sněhu 
nedočkali. Závodu to ale nijak neuškodilo. Na 
startu jste mohli potkat tyto jezdce na strojích:

V tomto pořadí se také startovalo. Startovací 
interval byl dvě minuty a na trať vyráželi 
nejprve jezdci s  nižšími kubaturami nebo 
výkonem tak, aby se na trase potkalo co 
nejméně motocyklů.
V  tabulce jsou uvedeny výsledky jízd, střelby 
a celkové pořadí. Střelba do jisté míry letos 
ovlivnila výsledky a malinko pozměnila celkové 
pořadí. Důležité ale je, že si závod užili všichni 
účastníci, technika nezklamala a závod se 
obešel bez karambolu. Už teď se těšíme na 
další zimu a další závod v Telnici.
Špek

Josef Průša JAWA 50, typ 23 – Mustang

Martina Beranová Babetta 50, typ 210

Tomáš Pittner JAWA 250, typ 353 – Kývačka

Jakub Riha Suzuki 125 DR

Jan Hájek JAWA 250, typ 559 – Panelka

Lubomír Háněl JAWA 250, typ 11 – Pérák

Ján Riha JAWA 250, typ 593 – Vodník

Zdeněk Šleis JAWA 250, typ 573 – Švéd

Tomáš Vlk JAWA 250, typ 573 – Švéd

Petr Landovský JAWA 350, typ 640 – Tramp

Vlastimil Vlk ČZ 250, typ 471

Ondřej Fischer JAWA 350, typ 639 – policejní
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Placená inzerce

ZMĚNY 
V DOPRAVĚ

od 1. 5. 2024: linka 
č. 11 se změní na 
linku č. 81

Vážení občané, od 1.5.2024 dojde 
k přečíslování autobusových spojů!
Linka č. 81  nahradí současnou 
linku č. 11 a  je prodloužena o  úsek 
z  Mírového náměstí, resp. Hlavního 
nádraží do Církvic přes Brnou.
To představuje návrat k  minulosti, 
kdy linka z  Chlumce do  Církvic již 
jezdila. Bude provozována kapacitními 
kloubovými autobusy. Její provoz bude 
od  hodinového intervalu v  sedlech  
a o víkendech, po interval 15-30 minut 
ve  špičkách. Četnost spojů zůstává 
zachována, byť v některých případech 
v lehce odlišných časových polohách. 
Současně byl ze  strany Dopravního 
podniku ÚL vznesen požadavek na co 
nejvyšší míru prokladů s linkami DÚK 
č. 450 a č. 451, aby se všechny linky 
vzájemně doplňovaly.

SK ŠACHY 
Začátkem ledna uspořádal šachový oddíl 
SK Šachy Chlumec turnaj v rapid šachu. 
Zúčastnilo se ho 15 hráčů našeho oddílu. 
Hrálo se každý s každým na 2 kola. Zvítězil 
v něm Ing. Karel Dusbaba před Martinem 
Polákem. V soutěži družstev K.P. 2 jsme 
neuspěli (chtěli jsme postoupit) a skončili na 
3 místě. V rozhodujícím utkání s Litoměřicemi 
jsme prohráli 3,5-4,5. Pokusíme se postoupit 
v novém ročníku 2024-2025. Zahajujeme 
7. 3. 2024 již 15. ročník šachového 
Aprílového turnaje. Přihlásilo se 18 hráčů 
z Libouchce,Teplic a z Chlumce. Hraje se 
švýcarský způsobem na 7 kol. Turnaj se hraje 
každý čtvrtek od 17 hod. v přísálí městského 
kina Chlumec.

Naši žáci se zúčastňují soutěží pořádaných 
Ústeckým šachovým svazem mládeže. 
Soutěže Grand Prix se hrají vždy v sobotu. 
Zúčastnili jsme se 27. 1. Grand Prix ve 
Štětí,10. 2. v Mostě a 2. 3. v Litoměřicích. 
Hráli ho ze starších žáků On. Stibor, J. Klikar 
a V. Nacházel. Za mladší hráče hrají L. Bělina, 
V. Škoula, A. Škoulová, V. Kindl, L. Berka, 
Š. Berka, J. Novák, A. Babij a V. Pavlas. Ve 
starších žácích se pravidelně umísťují mezi 
prvními 10 (hraje 50 až 60 hráčů v kategorii). 
V ml. žácích je to trochu horší. Z 30-40 
zúčastněných hráčů se umisťují v spodní části. 
Prvního února uspořádala Sportovní Chlumec 
ve spolupráci s městem Chlumec, SK Šachy 
Chlumec a šachovým oddílem Duras Ústí n.L. 

krajský přebor družstev ZŠ a středních škol. 
Do Chlumce přijelo 46 družstev z celého 
kraje. V kategorii 1. st.  (1.- 5 tř.) zvítězila ZŠ 
Metelkova Teplice před ZŠ a MŠ Montessori 
Louny. V kategorii 2. stupně zvítězilo 
Gymnázium Roudnice n. L. před Gymnáziem 
Jateční Ústí n. L. Mezi SŠ zvítězilo Gymnázium 
Teplice před Gymnáziem Most.

Šachový oddíl hraje každý čtvrtek od 17 hod. 
v přísálí městského kina Chlumec.

Za SK Šachy Chlumec Z. Mittelbach
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JAK TO VYPADÁ S REKONSTRUKCÍ 
ZDRAVOTNÍHO STŘEDISKA V CHLUMCI? 

ÚPRAVA VEŘEJNÉHO 
PROSTRANSTVÍ 
U POŠTY

Dodavatelem projektové dokumentace byla 
vybrána společnost Quality Group s.r.o.. 
V  tomto roce bychom rádi získali potřebná 
povolení, vysoutěžili zhotovitele stavby a na 
podzim začali s realizací rekonstrukce. Dne 
4. 1. 2024 proběhlo v kanceláři starostky 
první společné jednání u jednoho stolu  
s projektantkou, lékaři, lékárnicí a zástupci 
lékařů, kteří by měli zájem již brzy pracovat  
v našem nově opraveném zdravotním 
středisku. Nadefinovalo se prostorové 
uspořádání. V přízemí by byla lékárna,  
v mezipatře ordinace pediatra s bytem pro 
stomatologa, v nejvyšším patře pak ordinace 
praktického lékaře pro dospělé a stomatolog. 
Počítá se samozřejmě s výtahem. Zároveň 
město reagovalo na velkou poptávku po 
praktickém lékaři pro dospělé, proto jsme  
s praktickým lékařem MUDr. Jiřím 
Kašperkem prozatím vyjednali jeho dočasné 
umístění od 1. 3. 2024 do ordinace  
v Domově s pečovatelskou službou, místo  
MUDr. Malenčíka.

JUDr. Veronika Srnková
starostka

Jak jste si již možná všimli, v únoru započala úprava veřejného prostranství  
u pošty. Pozemek se vyčistil a nyní na jaře celý prostor osázíme zelení navrženou 
pro celoroční efekt. Počítáme i s několika vzrostlými stromy, které trochu zakryjí 
pohled na starou budovu pošty, která není bohužel v majetku města. Ze starých 
zídek vytvoříme posezení, které určitě využijí nejen žáci školy Molekula, ale všichni 
občané. Postupně bychom takto chtěli upravit co nejvíce veřejných prostranství 
v Chlumci. 

JUDr. Veronika Srnková
starostka

Původní stav

Plánovaná úprava

NOVÝ MOBILIÁŘ
Na základě velmi častých podnětů Vás občanů 
jsme postupně začali doplňovat městský 
mobiliář a také bychom rádi vyměnili starý  
a nefunkční za nový. První přišly na řadu 
koše a stojany se sáčky na psí exkrementy na 
třetí a čtvrté etapě, v nejbližší době budeme 
pokračovat po celém Chlumci. Další v pořadí 
budou i lavičky a oprava chodníků. Myslím 

si, že každý z nás chce mít naše město hezké  
a čisté. Pojďme se o to tedy společně pokusit 
a udržujte prosím pořádek, uklízejte po 
svých psech a nevyhazujte odpadky volně 
do přírody. Odměnou nám pak bude nejen 
dobrý pocit, ale i příjemné prostředí, ve 
kterém žijeme. 
JUDr. Veronika Srnková, starostka
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MĚSTSKÁ
POLICIE
KRUPKA

OPERAČNÍ STŘEDISKO
TEL.: 602 413 489, 417 861 107
INFO@MPKRUPKA.EU

Telefon do ordinace: 601 549 639
E-mail: ambulance@praktik-chlumec.cz

Pacienti, kteří potřebují urgentní vyšetření 
nebo léky, volejte prosím přímo panu 
doktorovi na uvedený telefon.

péče pro předem objednané 
pacienty bez akutního onemocnění, 
tzn. preventivní prohlídky - 
přednostně dětí od 3 let, očkování 
a posudková činnost

odběry, měření TK, telefonické 
konzultace a objednávky k 
vyšetření administrativa – OČR 

odběry, měření TK, 
administrativa (OČR)

odběry, měření TK, telefonické 
konzultace, administrativa (OČR)

péče o akutně nemocné předem 
objednané pacienty

telefonické konzultace 
a objednávání na vyšetření

kojenecká poradna - sestra, 
návštěvní služba - novorozenci

péče o předem objednané pacienty 
- akutně nemocní po tel. domluvě  

preventivní péče pro předem 
objednané  pacienty, preventivní prohlídky - 
přednostně kojenci a děti do 3 let, očkování 
a posudková činnost

jen objednaní  pacienti 

výhradně léčebná péče - akutně 
nemocní, jen po tel. domluvě

Otevírací doba: 
PO 8 - 14 
ÚT 8 - 12, 14 - 18 
ST 8 - 14 
ČT 8 - 14 
PÁ 8 - 12

Další důležité kontakty: 

MUDr. Jana Sudková
praktický lékař pro děti a dorost
Cyrilská 194, Chlumec

MVDr. Jiřina Vincencová 
praktický veterinární lékař
Stradovská 384, Chlumec 

Telefon: 775 695 685, 723 088 601
E-mail: veterina.jirina@seznam.cz

Telefon:  475 224 128
E-mail: ordinace@detskylekar-sudkova.cz

Ordinační hodiny: 
PO, ÚT, ST, PÁ        10:00 – 16:00
ČT  14:00 – 16:00

Pondělí Úterý

Čtvrtek

Pátek

Středa

7:30 - 9:00 7:30 - 8:00

7:30 - 9:00

7:30 - 13:00

9:00  - 10:00

8:00 - 11:00

9:00 - 11:30 

13:00 - 15:30

10:00 - 14:30 

9:00 - 11:00

13:00 - 18:00

KONTAKTY 
DO ORDINACE 
nového praktického lékaře MUDr. Jiřího Kašperka 
v Domě s pečovatelskou službou Chlumec, Chlumecká 401

MĚSTSKÁ POLICIE V CHLUMCI
V  prosincovém vydání Chlumeckého 
zpravodaje jsme Vás informovali o plánu na 
zahájení působení Městské policie v Chlumci, 
a to na základě uzavřené veřejnoprávní 
smlouvy mezi naším městem a městem 
Krupka. Z  důvodu pozdějšího termínu 
schválení upravené veřejnoprávní smlouvy 
Krajským úřadem Ústeckého kraje došlo 
bohužel i k posunutí termínu zahájení činnosti 
městské policie. Poprvé tedy strážníci začnou 

působit v našem městě v týdnu od 1. 4. 2024.
Kromě běžných výkonů hlídky strážníků 
v  rámci smluvního plnění budou občané 
moci městskou policii kontaktovat i sami 
nepřetržitě na těchto uvedených kontaktech:  
tel.: 602 413 489, 417 861 107
mail.: info@mpkrupka.eu

JUDr. Veronika Srnková
starostka města



10

VÝJEZDOVÁ 
ČINNOST 
JEDNOTKY 
SDH CHLUMEC 
Dne 12.12. 2023 ve 23:22 hod. – Vyhlášen 
poplach na pultu EPS - KOPIS – Ústeckého 
kraje. Jednalo se signalizaci požáru VGP Park 
Ústí nad Labem v obci Přestanov - Hala P3 – 
P4. Jednotka HZS Ústí nad Labem na místě 
událost prověřila a jelikož se jednalo o planý 
poplach, tak se vrátila zpět na základnu.
(EPS) - Elektronická požární signalizace  je 
vyhrazené  požárně  bezpečnostní zařízení, 
které zajišťuje pomocí hlásičů včasnou 
signalizaci požáru. 

Dne 14.12. 2023 v  10:27 hod. DOPRAVNÍ 
NEHODA – SE ZRANĚNÍM
 V čase 11:20 narazil autobus do kamionu na 
90. km dálnice D8 ve směru na Německo. 
Na místě události zasahovalo 6 jednotek 
HZS z  centrální hasičské stanice (CHS) Ústí 
nad Labem a hasičské stanice (HS) Petrovice, 
dobrovolné jednotky SDH Petrovice, 
Libouchec, Jílové a Chlumec. Při zásahu byly 
vyproštěny dvě zaklíněné osoby. Při nehodě 
byla 1 osoba zraněna těžce, 4 osoby středně 
těžce a další 4 lehce. Zbývajících 17 pasažérů 
bylo evakuováno autobusem do obce 
Petrovice, kde vyčkali na náhradní dopravu. 
Dálnice ve směru na Německo byla po dobu 
odstraňování následků nehody uzavřena.

Dne 20.12. 2023 v  17:47 hod. DOPRAVNÍ 
NEHODA – SE ZRANĚNÍM 
Jednalo se dopravní nehodu dvou osobních 
vozidel. V době příjezdu HZS ÚK z CHS ÚL 
byli všichni účastníci již mimo vozidlo.  Na 
místo se dostavila PČR a ZZS Ústí nad Labem. 
Osoby z dopravní nehody si převzala ZZS. Po 
dohodě s velitelem zásahu (VZ) byla na místě 
ponechána jednotka SDH Chlumec k  řízení 
dopravy do ukončení šetření PČR.

Dne 21.12. 2023 ve 23:30 hod. ODSTRANĚNÍ 
STROMU 
Jednalo se o padlý strom do vozovky v  ulici 
U Šmelce v  aleji. Za pomoci motorové pily 
byl strom rozřezán a následně odstraněn 
z  komunikace. Následoval přejezd na další 
místo události do obce Varvažov u Staré 
pošty, kde byl opět padlý strom do vozovky. 
Jednotka SDH Chlumec provedla rozřezání  
a odstranění překážky z komunikace a poté se 
vrátila zpět na základnu. 

Dne 23. 12. 2023 TECHNICKÁ POMOC – 
ODSTRANĚNÍ NEBEZPEČNÉHO STAVU 
Jednotka vyjela na žádost KOPIS do obce 
Přestanov, kde bylo průzkumem zjištěno, že 
se jedná o zaplavování pozemků u rodinných 
domů spodní vodou z  důvodu rychlého 
tání napadaného sněhu. Jednotkou bylo 
prováděno odvádění vody od rodinných  

JINÁ ČINNOST 
JEDNOTKY SDH 
CHLUMEC
VÝROČNÍ VALNÁ HROMADA SDH 

CHLUMEC KONANÁ 27. 01.2024 

V HASIČSKÉ ZBROJNICI V CHLUMCI

Dne 27. ledna 2024 se konala VVH SDH 
v hasičské zbrojnici v Chlumci, která je velmi 
důležitá a podle stanov SH ČMS povinná pro 
každý dobrovolný hasičský sbor. Tato výroční 
valná hromada má svá pravidla a probíhá pod 
vedením starostky sboru Kateřiny Mikešové. 
O celém průběhu se provádí zápis, který 
kromě dalších bodů obsahuje i záznam  
o hlasování, zejména pak zvolených 
funkcionářů ve výkonném výboru uvnitř 
sboru.    
Mimo jiné se hodnotí i celý uplynulý rok  
a zároveň se představuje plán akcí na 
následující kalendářní rok. Před začátkem 
jsme uctili památku minutou ticha našeho 
nedávno zesnulého kolegy a kamaráda 
Waltera Löfflera.
 Tohoto setkání se zúčastnil velký počet 
našich členů. Přivítali jsme i hosty z řad 
zástupců zájmových organizací, čestné členy  
a delegáta výkonného výboru Okresního 

OSH ČMS Ústí nad Labem pana Slavku. 
Za město Chlumec paní JUDr. Veroniku 
Srnkovou a druhého místostarostu  
a čestného člena pana Ing. Petra Maxu.   
V průběhu této výroční valné hromady byla 
udělena různá ocenění a vyznamenání:
Stužky za věrnost: Jana Marie Zemanová 
– 10 let, Václav Vlasák – 30 let, 
Petr Vaculík st. – 40 let, Jiří Janku – 50 let
Čestné uznání (Sboru dobrovolných 
hasičů) SDH: Lukáš Naiden, Adam Douda, 
Radek Třeštík ml., Kateřina Kuncová
Čestné uznání (Okresního sdružení hasičů) 
OSH: Ivana Sokolíková, Kateřina Mikešová
Čestné uznání (Krajského sdružení hasičů)  
KSH: Vladimír Novák
Medaile svatého Floriána: 
Radek Třeštík st.

Dne 17.2. 2024 od 20:00 hodin se uskutečnil 
hasičský ples v  kulturním domě v  Chlumci, 
pořádaný naším sborem. Odměnou za 
veškeré snažení a uspořádání byl plný sál 
spokojených lidí.  Před půlnocí se vyhlašovala 
tombola, která je vždy zpestřením každého 
plesu. Po celý večer se o hudbu k  tanci  
i poslechu starala hudební skupina 
Windiband. 
Za SDH Chlumec                                                                                                      
Radek Třeštík   

domů směr přilehlé louky a strouhy  
u komunikace. Na místo události se musela 
jednotka SDH Chlumec vrátit opět na Štědrý 
den, kde jednotka improvizovala a prováděla 
odvod vody do vykopané provizorní jímky 
pomocí ženijního nářadí. Pomocí plovoucího 
čerpadla byla voda čerpána a odváděna 
hasičskými hadicemi směr strouha a dál do 
dešťové kanalizace, aby nedocházelo průniku 
vody do rodinných domů.       

Dne 25.12. 2023 v 8:22 hod.  TECHNICKÁ 
POMOC – ČERPÁNÍ VODY 
Jednotka vyjela s CAS20 na místo zásahu do 
obce Žandov. Po příjezdu zjistila, že se jedná  
o naplaveninu u mříže, která ucpávala propust 
potoka. Voda v  korytě se přelila do okolí  
i na sousední pozemek rodinného domu.   
Jednotka provedla pročištění naplavenin  
a tím se uvolnil tok potoka, který se vrátil 
zpět do koryta. 

Dne 03.01. ve 13:42 hod.  TECHNICKÁ 
POMOC – ČERPÁNÍ VODY
Jednotka SDH Chlumec po příjezdu na MU 
zjistila, že se jedná o ucpané zachytávače 
naplavenin zabraňující ucpání propustí vodní 
cesty vedoucí podél chlumeckého náměstí. 
Zvýšená hladina potoka se rozlévala na místní 
komunikaci.  Jednotka za pomoci trhacího 
háku a dalších věcných prostředků koryto 
vyčistila a tím se uvolnil tok a snížila se hladina 
potoka. Poté se vrátila zpět na základnu.

Dne 4.1.2004 ve 22:55 hod. TECHNICKÁ 
POMOC – ODSTRAŇOVÁNÍ PŘEKÁŽEK
Po příjezdu jednotky SDH Chlumec na místo 

události (MU) - cesta ke hřbitovu směr 
Žandov,  průzkumem bylo zjištěno, že se 
jedná o ucpanou vodoteč koryta vedle cesty. 
Po uvolnění a pročištění naplaveniny byl 
uvolněn průtok vody. 

Česko 21.12. 2023 zažilo nejtragičtější případ 
střelby ve své historii. V návaznosti na tuto 
událost vyšel rozkaz generálního ředitelství 
HZS ohledně pietního aktu k  uctění obětí 
útoku v Praze. Dne 23.12.2023 ve 12:00 do 
12:01 hod. došlo k vyjetí hasičské techniky 
všech profesionálních i dobrovolných 
hasičských sborů před své stanice se 
zapnutým výstražným světelným zařízením 
(bez zvukového signálu) a nastoupení osádky 
v zásahovém stejnokroji. K tomuto uctění se 
připojil i náš sbor před hasičskou zbrojnicí 
v Chlumci.  

Dne 8.2. 2024 ve 12:54 hod. ÚNIK 
ROPNÝCH PRODUKTŮ – olej na silnici 
Jednotka vyjela na místo zásahu s  CAS 20 
do ulice Chlumecká, kde průzkumem zjistila, 
že se jedná o olejovou skvrnu, dlouhou cca 
150 m. Dalším průzkumem bylo zjištěno, že 
skvrna  pokračuje o dalších několik metrů 
níže, až do ulice Krušnohorská.  Z důvodu 
nedostatečného  množství sorbentu byla 
přes operační středisko přivolána pomoc 
k dovozu dalšího sorpčního materiálu z CHS 
Ústí n/L., kterými jednotka dokončila asanaci 
vozovky. Na místo se dostavila hlídka PČR 
OOP Chlumec, které bylo místo události 
předáno k došetření.  Poté se jednotka vrátila 
zpět na základnu.  
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MĚSTO CHLUMEC 
Vás zve do kulturního domu na 

TANEČNÍ
ČAJE 

12. 5. 2024  od 14 hodin

PRO VŠECHNY
VĚKOVÉ KATEGORIE

„Jako za starých mladých časů“

Tanečním odpolednem 
Vás provede kapela
DUO SUPERNOVA

a zatančí dívky ze
ZUŠ CHABAŘOVICE

Nedělní 

Předprodej vstupenek na pokladně MÚ 
v Chlumci bude zahájen 15. 4. 2024VSTUPNÉ 80 KČ  

Chlumec u Ústí

www.nastojaka.cz

nad Labem

Město Chlumec Vás zve na

7. května 2024
od 19,00 hodin

Kinosál KD Chlumec
Karel Hynek, Ester Kočičková, 

Richard Nedvěd
Vstupné 200 Kč 

V předprodeji od 3. 4. 2024 na pokladně MÚ Chlumec 


